

Lockington, Elliott (SPAC/PSPC)

From: Freeman, Tyler (SPAC/PSPC)
Sent: October 23, 2020 5:42 PM
To: Freeman, Tyler (SPAC/PSPC)
Subject: Updated Covid Procurement Web Chart

Good Afternoon Caucus and Staff,

I would like to share with you an updated covid procurement web chart which provides an overview of the Government of Canada's purchases of selected personal protective equipment and medical supplies to support three key areas: Healthcare, Federal Government departments and agencies, and the Essential Services Contingency Reserve. The chart is updated weekly to reflect the status of purchases.

You will see that 100% of hand sanitizer purchased by Canada has now been delivered (20.6 Million Litres)!

<https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/comm/aic-scr/provisions-supplies-eng.html#overview>

+++++

Bonjour le Caucus et le personnel,

J'aimerais partager avec vous un tableau actualisé des achats de covid qui donne un aperçu des achats du gouvernement du Canada d'équipements de protection individuelle et de fournitures médicales sélectionnés pour soutenir trois domaines clés : Soins de santé, ministères et organismes du gouvernement fédéral, et la réserve pour éventualités des services essentiels. Le tableau est mis à jour chaque semaine pour refléter l'état des achats.

Vous constaterez que 100 % du désinfectant pour les mains acheté par le Canada a maintenant été livré (20,6 millions de litres) !

<https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/comm/aic-scr/provisions-supplies-fra.html#aperçu>

Tyler Freeman

Special Assistant to the Minister
Executive Assistant to the Chief of Staff
Office of the Minister of Public Services and Procurement

Adjoint spécial de la ministre
Adjoint exécutif du chef de cabinet
Cabinet de la Ministre des Services publics et de l'Approvisionnement